
Referat fra styremøte i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubb, 06.08.18 

 

Styremøtet ble avholdt i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubbens lokaler. 

 

Det var 7 styremedlemmer til stede på møtet:  

Steinar Jensen, Gabriele Oehninger-Storvoll, Svein Kristoffersen, ,  

Vidar Pettersen, Tonje Skistad, Janne Braarud Jensen, og Grete Brevig 

 

Ikke møtt: Svanhild Urholm, Anneli Kilen Kjeserud 

**************************************************** 

Saker som ble tatt opp på styremøtet:  

 

Sak 1: Gjennomgang av referat fra forrige møte 

• Kommentarer til referatet sak 4 – hvordan få folk til å stille opp på stevner 

o Gå inn på offentlige sider som AG sida – spørre om det er folk som skal gå 

stevne som vil hjelpe til 

• Godkjent 

 

Sak 2: Budsjettet 

• Saldo brukskto 165.893, huskto 477.988  

• Div: 

o Kopimaskin får nå endelig ny Toner. 

o AG tunnelene har kommet 

 

Sak 3: Stevne - ag 

• Parkering – Steinar og Svein kommer 

• Kiosk 

o Grilling ikke aktuelt, så alle som har meldt seg til det, går vanlig kioskvakt. 

o Innkjøp- Gabriele sjekker hva vi trenger. Grete kan kjøre til Sverige 

o Janne lager dommermat. 

 

Sak 4: Takstein / vindu 

• Falt ned en takstein – Svein har ordna lift som kan hentes.  



• Samtidig ordnes vindu på baderommet til OP i 2.etg. 

 

Sak 5: Hjemmesida 

• Grete ber om lov til å endre på hjemmesida – med forside og organisering 

o Kan gjøre endringer – samarbeide med Rene. 

• Sjekk gammel hjemmeside – Finn Bjerke – brukshundklubben.com 

 

Evnt.:  

Valpekurs er etterspurt  Steinar spør Øyvind Thorvaldsen (som er instruktør i Oslo 

Hundeskole) om han vil holde kurs i klubben 

Rallykurs og hverdagslydighetskurs; holdes av Gabriele – legges ut på hjemmesida. 

 

 

Møtereferat er skrevet av sekretær Grete Brevig 


